

Referat af bestyrelsesmøde d. 29. september 2024.

Fremmødte: Formand Helle Vithardt, Næstformand Maiken Gylche, Kasser Henning Jørgensen, Bestyrelsesmedlem Anita Enkebøl, Bestyrelsesmedlem Carsten Linderholm, Bestyrelsesmedlem Thomas Grundah.

Fraværende: Bestyrelsesmedlem Mathilde Birk Hansen, 1. suppleant Johny Hansen, 2. suppleant Dawn Benjamin

Ordstyrer: Henning Jørgensen

Referent: Maiken Gylche.

Velkomst ved Formanden Helle Vithardt

- Lister til vintersæsonen: Must, Nice, En-mandsopgaver.

Gennemgang af ordinær dagsorden

1. Valg af ordstyrer og referent.
2. Godkendelse af referat fra sidst.
3. Sager fra mailen, foreningsmobil, FB
4. Grønne områder
5. Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet
6. Økonomi.
7. Sociale arrangementer.
8. Kalender.
9. Generalforsamlingen/Budgetmøde.
10. Opfølgning på individuelle opgaver.
11. Bordet rundt.

Valg af ordstyrer og referent.

Valgt

Godkendelse af referat fra sidst.

Godkendt og opladet på hjemmesiden / fra juli og august.

Sager fra mailen, foreningsmobil, Facebook

- Traktor har fået smadret døren. Henning har oprettet en skadesag hos Topdanmark.
- Der er ”ryddet op” i medlemmer i Facebookgruppen, så der er ikke længere hører til er fjernet.
- Vi har fået en mail fra et medlem der ønsker dialogmøde omkring beslutninger i Bestyrelsen. Denne henvendelse handler om EL-standere og Frisbee-golf. Bestyrelsen er valgt ind til at varetage en stribe opgaver, herunder drift mm., varetager vi området ud fra bedst mulige valg for området. [Link til bestyrelsens beføjelser](#). Vi opfordrer alle dialoger tages generelt på Generalforsamling, samt opfordrer generelt dialog om tvivlsspørgsmål tages på Åbenthus. I forbindelse med denne henvendelse, har vil også tilbudt dialog på en af Bestyrelsens mandags-arbejdsdag.

- Opkald til Helle fra Formandskabet, der fortæller, at de har fået en henvendelse ligeledes om EL-standere og Frisbee-golf. Formandskabet fortæller, at de understøtter vores overordnede tanker omkring dialogmøder (se tidligere punkt under dette afsnit). Formandskabet har ligeledes opfordret til at indgå i bestyrelsesarbejdet, hvis man ønsker at være en deltagende part i beslutninger omkring haveforeningen, hvilket blev afslået.
- Der har været en del opkald og mails vedr. syn.
- Fibermøde i Laden. Vi venter referat fra Kristian der stod for arrangementet.
- Vi har ansøgt om at få lov til at kunne regulering af skader. Vi har pt. fået afslag grundet det ikke er sæson. Vi følger op på hvilke de muligheder der er.
- Vi har fået en klar over høje træer, men inden vi har nået et foretage noget, har de to naboer selv afklaret problemet.
- Vi har fået en ”takke” mail fra en meget positiv parcelejer - dejligt, det er med til at vi nu får lyst til at taget året ud.

Grønne områder

- Det har ikke lykkedes os at få et møde med GrønVækst endnu, men vi har et forstående møde til justering af området til fremtiden og evt. kontraktfornyelse til næste år.

Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet

- Ansøgning om støtte til rådgivning i Kvistgård omkring spildevand, Helsingør Kommune, og miljøet/natur. Det blev valgt at foreningen støtter Kvistgård med en 75%-15% økonomisk omdeling.
- Budget godkendt.
- Opdatering om hussalg i Harrestrup efter eksklusion af medlem.
- Ang. syn af hus til salg: HB stiller krav at tegninger af hus er tydelige. Der skal tages billede af alle 4 hjørne af bygninger på parcel og sendes via mail samt underskrift af syn.

Økonomi.

- Der er planlagt budgetmøde d. 21. okt. 2024.
- Henning gennemgår økonomi.

Sociale arrangementer.

- Juletræsfesten er ved at blive planlagt. Der er styr på aktørerne. Festmailen virker desværre ikke, men vi har opfordret til at sende indmeldelse til bestyrelsesmailen.

Kalender

- Vi forsøgte at kontakte et medlem, som vi tidligere har været i kontakt med omkring flere fritgående katte, der ikke er neutraliseret. Medlemmet har fået et endnu en henstilling med frist, hvorefter sagen overleveres til Hovedforeningen.

Generalforsamlingen/Budgetmøde.

Intet at berette.

Opfølgning på individuelle opgaver.

- Frisbee-banen opsættes til foråret.
- Dawn varetager ansøgning om vejrbump hos politiet.
- Henning varetager kontakten til Strube omkring 'Skudeventiler'.
- Mathilde varetager områder med lupiner til næste år.
- Carsten undersøger traktorens fremtid.
- Maiken og Helle udformer vejledning med illustrationer.
- Helle og Carsten skal have lavet en arbejdsliste og derefter aftale med GrønVækst.
- Vi justerer leje af Laden, da vi må erkende at lejen har været for høj i sæsonen, til den har været lejet ud. Pr. næste sæson vil lejen være 1.500 kr. i leje og 1.500 kr. i depositum. Hertil fratrækkes brug af EL og regning til rengøring, hvis rengøring ikke afleveres som aftalt. Vi kontakter dem, der allerede har lejet i 2025 og justerer tidligere indbetalinger.

Bordet rundt

- Henning: ja
- Mathilde: Ikke til stede.
- Carsten: ja
- Johny: Ikke til stede.
- Maiken: ja
- Anita: ja
- Thomas: Thomas vil sørge for vinter-klargøring af de kommende huller i vejene.
- Helle: Dato for bestyrelsesmiddag er besluttet.
- Dawn: Ikke til stede.

Næste bestyrelsesmøde den 27. oktober 2024